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Ohlasy po první rychlostní zkoušce 

Úvodní rychlostní zkouškou byl krátký test na českobudějovickém Výstavišti. Nejrychlejším 

jezdcem byl Jaromír Tarabus se Škodou Fabia S2000. Pouhých 0,2 vteřiny za ním dojel Václav Pech 

s MINI John Cooper Works S2000, třetí pak Roman Odložilík, s Fabií S2000. Přečtěte si ohlasy po 

Super RZ Výstaviště. 

Jan Černý: „Nebylo nic co vymýšlet, snažili jsme se jet co to dá, ale hlavně abysme nic nepokazili. 
Pneumatiky fungovaly, auto taky, super. Zatím v klidu.“ 

Antonín Tlusťák: „V pohodě, hlavně pozor na obrubníky. Závod bude ještě dlouhý, počasí bude asi 
hodně zajímavé. Teď šlo o to nic nepokazit.“ 

Dimitrij Mjachin: „V pořádku, rozehřívali jsme sebe i auto. Další zkoušky jsou pro mě zatím velkou 
neznámou, uvidíme.“ 

Martin Búš: „Dávali jsme pozor, abysme neudělali nějakou hloupost. Doufám, že nebude pršet, jak 
je letos zvykem, těším se na další zkoušky.“ 

Egon Smékal: „Pneumatiky byly studené, takže první kolo bylo hodně klouzací, pak už to trošku 
fungovalo. Jeli jsme na jistotu, uvidíme, jak to půjde na normálních rychlostkách.“ 

Václav Pech: „Bez problémů, hezky jsme se svezli. Je tu dost lidí, hezká atmosféra. Teď mám obavy z 
počasí, uvidíme, co se bude dít dál. Klasický Krumlov by byl velký slejvák, dnes to vypadá spíš na 
nějaké přeháňky, takže to bude hodně záludné.“ 

Jaromír Tarabus: „V pohodě, netrefili jsme žádný balík ani obrubník. Závodit se ale začne teprve 
teď. Budu řešit, co obujeme, sám nevím.“ 

Roman Kresta: „Jednička byla v pohodě, bez problémů. Pokud jde o pneumatiky, uvidíme, Krumlov 
je vždycky zrádný. Nemáme žádný cíl, pojedeme si svoje a hlavně ať všechno funguje. Je to závod.“ 

Roman Odložilík: „Při shakedownu jsem tošku blbnul a zkoušel nějaká nastavení, teď to bylo v 
klídečku. Určitě to bude stejně jako letos zatím pokaždé, bude pršet, ale otázka jak moc. S 
pneumatikami to bude těžké.“ 

Jan Dohnal: „Tahle rychlostka je spíš rozehřátí mezi obrubníky, hlavně neudělat chybu. Je to 
technické a dost vás to v autě zaměstnává. Máme respekt nejen z tratí, ale i z počasí. Naposledy 
jsem tu jel v roce 2008, takže s S2000 je to trochu do neznáma. Snažili jsme se připravit kvalitní 
rozpis a uvidíme. Přiznávám, že jsem z toho trochu nervózní.“ 

Jan Jelínek: „Vyjeli jsme, přežili jsme, nic jsme neutrhli a netrefili, takže v pohodě, jsme spokojení.“ 
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Vojtěch Štajf: „Bylo to jednodušší než na Šumavě, do servisu blízko, takže jsme obuli slicky a zvládli 
to. Je to stejné jako shakedown, takže člověk jede trochu po paměti. Teď je ve vzduchu trochu cítit 
voda, takže si vezmeme do rezervy dvě mokré a když to spadne, tak to budeme muset nějak řešit. 
Těžko říct, co to počasí udělá.“ 

Jan Votava: „Jedničku bereme jako jednu zatáčku pro diváky. Projeli jsme to a nic neurazili. Čas byl 
asi horší, protože jsme nejeli shakedown, ale nepřidáváme tomu žádný význam.“ 

Radek Mifka: „Udělal jsem nějaké chyby, ale bylo to na rozjetí, v pohodě. Hlavně jsem nechtěl, aby 
jsme začali jako na Šumavě. Máme sliky, neprší, takže dobré, jedeme dál.“ 

Robert Adolf: „Byla to trošku opičárna, ale dobré, máme to za sebou a bez problémů. Teď na ty 
správné erzety.“ 

Vladimír Barvík: „Je to stejné jako loni a nechci to opakovat. Máme zase problémy s interkomeme, v 
půlce erzety to přestalo fungovat. Jeli jsme jako diváci, nic jsem neslyšel, prostě na pi.. Je to stejné 
jako na Kopné. Jediné pozitivum je, že máme nový motor. Ale bez interkomu se jet nedá, zkusíme to 
nějak vyřešit. Asi to bude nějaká blbost v přilbě, nevím.“ 

Tomáš Růžička: „Bylo to rychle za náma, ale máme všechna kola a jsme tady. Teď se teprve uvidí.“ 

 

Další novinky průběžně na www.rallyekrumlov.cz a www.ckmotorsport.cz. 

 

Jan Vaškovič, Tiskové středisko, 41. Rallye Český Krumlov 2013 


